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Részt vesznek mé a köz űlésen:

A Györ-Moson-Sopron Vármegyei Önkormányzati Hivatal mimkatársai, a sajtó képviselői és
érdeklödök.

NémethZoltán aköz űlés elnöke
Tisztelt Közgyűlés! Nagyon sok szeretettel köszöntök mindenkit az év végi utolsó ülésünkön.
Kémém, hogy mindenki a sárga gomb megnyomásával a bejelentkezést tegye meg. Tehát a
bejelentkezés alapján 19 fő képviselö van jelen. Előzetes távolmaradását Jávor Miklós és
Horváth Tiborjelezték a részünkre, tehát ök igazolt hiányzók. Megállapítom, hogy a közgyűlés
határozatképes. Az ülésre javasolt napirendi pontokat elözetesen kiküldtük, tegnap is még az
Értéktár Bizottságnak a tájékoztatója keriilt föl a honlapra, illetve szeretnékjavasolni egy plusz
napirendet is.
Az ötödik napirendi pontnak javaslom, hogy vegyük fel "A mosonmagyaróvári különleges
gazdasági övezet infi-astmkturális fejlesztésével kapcsolatos döntés meghozatala" című
napirendet. Kérdezem a képviselőtársaimat, hogy valakinek a napirenddel kapcsolatban még
javaslata van-e, nem látok bejelentkezést, akkor kérem, hogy először szavazzunk az 5. számú
új napirendnek a felvételéről.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal felvette napirendjére 5. napirendi pontként "A
mosonmagyaróvári kiílönleges gazdasági övezet infrastrukturális fejlesztésével
kapcsolatos döntés meghozatala" című előterjesztést.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke
Elfogadtuk a módosítást, és akkor kérem, hogy az így módosított napirendet is fogadjuk el.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal a következő napirendet fogadta el:

1. Közmeghallgatás.

2. A Györ-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzata 2023 évi költségvetésének
módosítása.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke



3. A Györ-Moson-Sopron vánnegye és Jizzakh régió (Uzbegisztán) közötti együttműködési
megállapodás elfogadása.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

4. Levél és Babót községek területrendezési kérelmei.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

5. A mosonmagyaróvári különleges gazdasági övezet infrastrukturális fejlesztésével
kapcsolatos döntés meghozatala.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

6. A Győr-Moson-Sopron Vármegye Közgyűlése 2024. évi munkatervének elfogadása.
Elöadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

7. Beszámoló a Györ-Moson-Sopron Vármegyei Ertéktár Bizottság 2023. évi munkájáról.
Előadó: dr. Pető Péter, a közgyűlés alelnöke

8. Beszámoló a Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzata és a Czinka Panna Roma
Kulturális Egyesület közötti feladatellátási megállapodásban foglaltak végrehajtásáról.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

9. A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzata 2024. évi belső ellenőrzési terve.
Elöadó: dr. Malomsoki Istvánjegyző

10. Beszámoló a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2023. évi
tevékenységéről.
Elöadó: dr. Malomsoki Istvánjegyző

11. Alapítvány támogatása.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

12. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és tájékoztató az átruházott
hatáskörben hozott döntésekről.

Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

13. Interpellációk, kérdések.

14. Egyebek.

1. na irendi ont
Közme hall atás.

NémethZoltán a köz űlés elnöke
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvényben, valamint a közgyűlés Szervezeti
és Működési Szabályzatában foglalt rendelkezés szerint a közgyűlés évente legalább egy
alkalommal előre meghirdetett közmeghallgatást tart, melyen a vármegye lakossága
felszólalhat. A közmeghallgatás az önkormányzat honlapján került meghirdetésre.



A közgyűlés szervezeti és működési szabályzatában foglaltak szerint a közmeghallgatáson a
vármegyei lakos és a vármegyében érdekelt szer^ezet képviselője felszólalhat, kérdéseket és
javaslatokat tehet.
Körülnézek a teremben, hogy van-e olyan vármegyei lakos vagy szervezet, aki a
közmeghallgatás lehetöségével élni kíván. Megállapítom, hogy hozzászólás nincsen a
közmeghallgatás kapcsán az elsö napirendhez, úgyhogy a közmeghallgatást bezárom.

2. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron
módosítása.

Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

Várme e Önkormán zata 2023. évi költsé etésének

NémethZoltán aköz űlés elnöke
Kérdezem a képviselőtársaimat, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény,
észrevétel, Szabó Zoltán képviselö úré a szó, parancsolj.

Szabó Zoltán ké viselő
Köszönöm a szót elnök úr. Ez egy módosulás, ami az élet folyamán lévö változásokat kezeli.
Még a bizottsági ülésen volt egy kérdés a dunaszegi pályázat visszafizetésével kapcsolatban, az
tisztázódott, viszont van még két tétel, az egyik a dolgozóijutalmazás és annak közterhei, illetve
hát a fejlesztési tevékenység. Annyit szeretnénk ezzel kapcsolatban mondani, hogy a dolgozói
létszámhoz képest, meg az inflációt is érezve, ez a pár milliós keret nem tűnik valami túl soknak.
Kérdezem az elnök urat, hogy van-e szándék arra, hogy a költségvetésben a dolgozóknak a
javadalmazására valami szemmel jobban látható összeg kerülne kifizetésre, annak fényében,
hogy 17 milliót meg elköltünk az itteni fejlesztésekre. Köszönöm szépen.

NémethZoltán a köz űlés elnöke
Köszönöm szépen a kérdést. Akkor a bizottsági ülésen elhangzottak ezek szerint
megnyugtatóan megválaszolásra kerültek. Nem tudom, hogy ez a fejlesztés a hangrendszerrel
kapcsolatosan, ez kerdés-e. Tehát ahogy mindannyian tudjuk, itt ebben a rendezvényteremben
felépült egy épület, és ahhoz, hogy ez egy működö konferenciaközpontként is tudjon
funkcionálni, és ajövő évtöl ennek már a bevételi oldala is meg tudjonjelenni, mert szeretnénk
ezt külső szervezetek számára is használatba adni, meg hát a saját igényeinknek a kiszolgálására
is szükséges az, hogy az elöttünk lévö mikrofonokból jöjjön hang itt a teremben. Tehát ezeknek
a kiépítéséről volt szó, illetve még egy technikai fejlesztés is lesz, amit itt már többször
említettem, és nagyon várjuk már azt a kijelzőt, amivel meg tudjuk spórolni ezt az egyébként
kölcsönkapott kivetítőt. Tehát ezek azok a berendezések, amik szükségesek ahhoz, hogy
teljesen működőképesek legyenek. Még további tervben van az is, hogy az online
eseményeknek a közvetítéséhez, illetve a megvalósításához is még egy rendszer kiépítés alatt
lenne majd. Ezt próbáljuk projektforrásból megvalósítani, még az Allamkincstártól nem jött
meg a végsö válasz, hogy ezt megtehetjük, tehát azt már nem költségvetési hanem pályázati
forrásból szeretnénk megvalósítani, mert vannak olyan eseményeink, amiket a világhálón
keresztül, és online módon tartanánk, és nagyobb konferenciáknak a közvetítésére kellenének
ezek az eszközök. Tehát próbáljuk így lépésröl lépésre a csupasz falak, meg a működő gépészet
mellett azt a rendezvénytechnikát is létrehozni, amivel teljes értékűvé válik a terem.
A hangtechnikával kapcsolatban az alapszerelések megvoltak, de nyilván egy energetikai
projektnek nem lehetett része az, hogy hangfalakat építsünk be, tehát ezek azért vannak külön
tételként szerepeltetve, mert ugye ez egy TOP energetikai felújítási pályázat volt, és annak száz
százalékban az a célja, hogy az energiahatékonyság növelésére fordítható, csak az azzal



kapcsolatos pénzeket lehet a pályázatban elszámolni, és nyilván azokat a berendezéseket, amik
ilyen technikai eszközök, azokat nem tartalmazhatta ez a pályázat, úgyhogy ezeket külön kell
megvásárolni, de ugyanígy voltak ezek a székek, az asztalok, satöbbi esetében, tehát ezek is
nyilván nem a pályázatból voltak finanszírozva. Bár azt hiszem, a székeket és az asztalokat azt
már egy éwel korábban megvásároltuk, csak be voltak raktározva, hogy amikor elkészül a
terem, akkor ezeket meg tudjuk venni. Tehát amikor van valamilyen költségvetési tartalék vagy
lehetőség, akkor már igyekszünk mindig felkészülni a következö évi feladatokra, vagy a
jövőben lévő megoldandó feladatokra.
A jutalmakkal kapcsolatban én jegyzö úrral mindig rendszeresen egyeztetésben vagyok
ilyenkor. Az idén megváltoztattuk a rendszert, ami korábban volt. Nem tudom, ezt szerintem
elmondhatom én, itt ugye jegyző úrral egyeztettünk. Korábban itt az volt a szokás, hogy
félévkor és év végén volt durván egy-egy havijutalomkeret a kollégáknak, és most azt mondtuk,
hogy egyrészt ez kezdett olyan automatikussá válni, amit én egyjutalom esetében mondjuk nem
tartok helyesnek, mert akkor az nemjutalom, hanemjuttatás. Tehát ajutalom szerintem az, ami
valami rendkívüli, vagy valami plusz tevékenységnek az elismerése. Ugyhogy egyrészt mivel
ez egyfajta ilyen automatizmussá vált, én azt mondtam, hogy akkor viszont ezt ne úgy kezeljük,
hogy automatikusan félévente ezt odaadjuk, hanem egyrészt egy jelentösebb bérfejlesztést
hajtottunk végre március elsejétöl, mert onnan lehet a béreket ismételten megállapítani, ugyanis
itt mindenki személyi béren van, mert a köztisztviselöi bértábla szerint az vállalhatatlan lenne,
úgyhogy mindenkinek személyi bére van. Ezek általában magasabbak, mint a többi vármegyei
önkonnányzatnál, úgyhogy ilyen értelemben ezzel rendben vagyunk. Ezt emeltük meg
jelentősen, és ebbe építettük bele azt a kéthavi jutalmat, amit gyakorlatilag az év során 12
hónapra elosztva mindenki megkap, úgyhogy ezért nincsen jelentős jutalomösszeg a
költségvetésben betervezve, hiszen fizetésként kapják meg az emberek azt a juttatást, amit
korábbanjutalomként kaptak.
Tehát jutalmazásra nagyon mérsékelten kerül sor éppen ezért az idei évben, és csak azokat a
plusz tevékenységeket díjazzuk már, amik tényleg valamilyen módon rendkívüli elfoglaltságot
vagy valami rendkívüli pluszt jelentettek, úgyhogy ez ezért változott meg. Tehát ajutalom be
van építve a fizetésbe, és gyakorlatilag mindenki 12 egyenlő részletben ezt megkapta.

Szabó Zoltán ké viselő
Akkor jól értem, valójában a 2022-es bérkeret nagyságrendileg ebben az évben egyenletesen
elosztva került a dolgozókhoz. Magyarul a 40%-os inflációt semmi nem kompenzálta nekik.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

En most az inflációnak a mértékét itt nem tudom megállapítani ebben a teremben, úgyhogy
ezzel kapcsolatban nem tudok nyilatkozni. A 2022-es bért megemeltük és így alakult ki a 2023-
as bér, és a 2023-as évre a szokásos kéthavijutalomkeretet pedig hozzáadtuk mindehhez. Tehát
bőven kompenzáltuk egyébként, érzésem szerint itt az infláció közeli béremelést hajtottunk
végre, de még lehet, hogy azt meghaladót is ezekkel együtt, és hogyha úgy tekintjük, hogy a
jutalom egy nem rendszeres juttatás, akkor ehhez képest még adtunk egy további biztonságot
is a kollégáknak, ugyanis azért nyilván volt rá példa, hogy a korábbi idöszakban nem mindenki
kapta meg a teljes egyhavi fizetésének megfelelő jutalmát félévkor, illetve év végén. Tehát ez
így most azzal, hogy beépült, ezáltal ez tervezhető volt, mindenki számolhatta, úgyhogy én
szerintem a bérekkel rendben vagyunk. Nyilván majd ajövő évi költségvetés megállapításakor
lehet arról beszélni, hogy még milyen emeléseket lehet végrehajtani, hiszen az már a 2024-es
évre fog vonatkozni, de ezt a jogszabályok értelmében március elsejétől tudjuk majd
megállapítani. Tehát addig nem tudunk a bérekhez hozzányúlni, mert nincs rájogi lehetőség.
További kérdést nem látok, úgyhogy akkor kérem, hogy szavazzunk a rendeletről.



A közgyűlés 17 igen szavazattal és 2 ellenszavazattal megalkotta a 10/2023. (XII.04.)
önkormányzati rendeletet. (A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva).

3. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron várme
me álla odás elfo adása.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

eésJizzakhré iő Üzbe isztán közöttí e üttműködési

NémethZoltán aköz űlés elnöke
Mielőtt megadnám a szót, elötte szeretném módosító indítványként előterjeszteni azt, hogy az
aláírás határidejének módosítására tennék javaslatot. Most 2024. január 31-e van a
határozatban. Ezt mivel leírtuk, ezért már csak módosító indítvánnyal lehet módosítani, tehát
ezt folyamatos határidőre kérem módosítani. Nyilván az, hogy ennek a technikai aláírása mikor
lesz majd lehetséges, erre én nem tűznék időpontot, úgyhogy ezt majd kérem, hogy módosító
indítványként kezelve majd szavazzunk is róla, és akkor megnyitom a napirenddel kapcsolatos
vitát. Szabó Zoltán képviselö úr parancsolj.

Szabó Zoltán ké viselő

Az jó, hogyha egy megyei önkormányzat más területekkel régiós együttműködést folytat.
Egyetien egy aggályunk van, hogy Magyarország azért az Európai Unióban van, óriási ez a
teí-ület, 460 milfió körüli ember között a mi 500 ezer lakosunk képviselete és tapasztalatcseréje
az adott esetben fontos lehet. Ez a türk tanácsos magyarországi szerepvállalás, ez minden
tiszteletem minden népé, de úgy gondolom, hogy a mi napi problémáink, fejlődési távlataink
van, nem tudom, súlyosabb. Tehát nem azt mondjuk, hogy ne legyen együttműködésünk
bárkivel, de mégsem bármikor. Tehát ennek azért vanjelentősége és mutat valamit. Ugyhogy
jobban örülnénk egy olyan elöterjesztésnek, hogy mondjuk Portugáliával vagy Irországgal,
vagy annak valamelyik területével találtunk közös hangot. Köszönöm szépen. Tehát
aggályunknak adtunk hangot.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Köszönöm a véleményt. Egy portugál, lehetőleg tengerparti testvérkapcsolatnak én is nagyon
tudnék örülni. Épp itt a frakcióülésen beszéltük, hogy elég sok egzotikus helynek tekinthetö
együttműködésünk van. Én eddig ebből Pforzheimben és Marosvásárhelyen fordultam meg, és
nem is nagyon tervezem, hogy rendszeresen járok ezekre a helyekre, mint Kína
Fehéroroszország, Oroszország, Kirgizisztán, szóval van néhány régió, akivel
együttműködésünk van. Ezek inkább azt gondolom, hogy protokolláris jellegű, és a magyar
külkapcsolatokat és a diplomáciai kapcsolatokat támogató események, hogy mi mondjuk
ezekben részt veszünk, és akkor van egyfajta regionális kapcsolat is az országok között,
úgyhogy ilyen szempontból én örülök neki, hogy a magyar külgazdasági és külkapcsolatokat
tudjuk ezzel támogatni. Emellett egyébként vannak érdekességek is ezekben az országokban,
tehat épp amikor" fölmerült ennek az egyuttműködésnek a kérdése, már találtam olyan
vármegyei gazdasági szereplőt, akinek van Üzbegisztánban érdekeltsége, és termelő üzeme,
úgyhogy nem tudom, hogy mi fog még kiderülni. Illetve vaimak olyan tradicionális gyárak,
aníik meg a volt szovjet területekkel működtek együtt, még amíg KGST piac volt tehát ilyen a
Rába, a Kühne, a Graboplast, tehát vannak olyan vállalkozások, akiknek itt vannak kapcsolatai,
csak hát ezeket érdemes volna esetleg piacgazdasági alapon újraépíteni, amit nyilván a KGST
rendszer elmúlása megszüntetett. Úgyhogy vannak ebben lehetöségek. Nyilván nem számítok
én sem arra, hogy itt'heti szinten fordulnak majd meg delegációk, hiszen azért elég messze
vannak ezek az országok, de azt gondolom, hogyha lehetöséget teremtünk, azzal bajt biztos,



hogy nem okozunk saját magunk számára, és én nem gondolom túl ezeket a kapcsolatokat, tehát
ilyen európai uniós, meg egyéb ügyekben nem is tartom ezt fontosnak, nem érzem azt, hogy
valamilyen szinten is az európai uniós kapcsolatainkat ezzel gyengíteném. Tehát azt gondolom,
hogy egy új lehetőség, aztán ha az érdeklődést megteremtjük, és akármilyen pici dolog is lesz
belőle, akkor is már eggyel több dolog történt, mint ami a megállapodás nélkül.
További kérdést nem látok, akkor kérem, hogy először szavazzunk arról a módosító
indítványról, hogy a határozatban az aláírás határidejében a 2024. január 31. dátum helyett
folyamatos határidő kerüljön megjelölésre.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal elfogadta azt a módosító javaslatot, hogy a
határozatban az aláírás határidejében a 2024. január 31. dátum helyett folyamatos
határidő kerüljön megjelölésre.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Most kérem, hogy szavazzunk a határozatijavaslatról és a megállapodás elfogadásáról.

A közgyűlés 17 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

44/2023. XII.1. határozat
1. Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése dönt Magyarország

Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzata és Üzbegisztán Jizzakh Régió
Tartományi Kormányzata közötti, a mellékletben szereplő kereskedelemi, gazdasági,
tudományos, műszaki, szociális, kulturális és humanitárius tárgyú együttműködési
megállapodás megkötéséről.

2. Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a
vármegye közgyűlésének elnökét az együttműködési megállapodás aláírására.

Határidő: folyamatos
Felelős: Némcth Zoltán, a közgyűlés elnöke

4. na irendi ont
Levél és Babót közsé ek területrendezési kérelmei.

Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Naperőművi fejlesztést tervez a két település, ami miatt a vánnegyei rendezési tervben kell
bizonyos módosításokat tenni. Kérdezem a képviselötársaimat, hogy kinek van kérdése,
véleménye. Szabó Zoltán képviselö úré a szó.

Szabó Zoltán ké viselő

Köszönöm a szót. Már a múltkori gyűlésen is volt egy hasonló jellegű előterjesztés
Fertőszentmiklós és kömyékéröl, bocsánat Fertödröl. Ott is elmondtam és most is csak
szeretném megismételni, hogy két dolog ütközik, volt egyrészt ez a szélerömű telepítési tilalom,
egy ilyen hátsó gondolattal, egy formális feltétel beiktatásával. Már az sem volt tisztességes és
nem is volt normális. Most, amikor az ország szemmel láthatólag energia ínség elé néz, azt
elörebocsátva, hogy egyébként minden megújuló energiafejlesztés támogatható, de
meggondolva, mert ez a kapkodás miatt is van így. Azértjavasolnám azt, hogy a közgyűlési
többség a saját országos többségénél azért kilincseljen, hogy le kéne kapcsolni azt a pár olyan



dolgot, amit bekapcsoltak, és nem kellene akkor itt most kilincselni sokszor. A másik dolog,
ami'ebben a kapkodásban egyfajta veszélyként jelenik meg, egyre több helyen látunk olyan
naperőművi telepítéseket, amik valaha volt mezőgazdasági területeken zajlanak. Tehát
felhívom a figyelmet arra nagy általánosságban, itt vannak polgármesterek is, hogy abba az
irányba érdemes elmozdulni, hogy akár iparterületeken, akár parkolókban akár olyan
használati helyeken, ahol a területet egyébként nem élelmiszertermelésre használjuk, rengeteg
terület áll rendelkezésre. A hálózattal kapcsolatban vannak problémafelvetések az
áramszolgáltatóknál, hogy azzal, hogy nagyon sok minden épül, ezáltal a hálózat nincs
felkészítve a kétirányú vagy más irányú elosztási rendszerek szabályozására. Tehát minél
diverzifikáltabb a telepítés, annál diverzifikáltabb a szabályozási probléma is, tehát kisebb
problémátjelent egyszerre, és több idö van a megoldásra. Tehát összefoglalva a mostani aggály
az az, hogy alapvetően mezögazdasági területeket vonunk ki. Olvasom az anyagban a
különböző állásfoglalásokat, a legfőbb érv, hogy hát ez csak kicsi, vagy egyébként ez nem is
olyanjó terület, meg egyebek. Tehát mindenki próbálja valahogy megmagyarázni ezt a dolgot.
Ezt egy országos társadalmi vitával rendbe lehetne tenni. Egyébként tájegységekként nyilván
más és más a problémamegoldás, hangsúly stb. És ez ugye nincs. Van megint valami inzultáció,
konzultáció, nem ezekről a kérdésekről. Holott mondjuk a napelem parkok, hogyha mezőségi
területeket foglalnak el, akkor ott nem lesz temielés, mármint gazdasági termelés. Tehát
támogatandó minden megújuló energia, de ezeknek az előrebocsátásával, tehát most hirtelen
megint kell az energia, és megint akkor nem gondolunk rá, szóval akik zöld energiával
foglalkoznak, meg zöld társadalommal, azok tudják, hogy komplexitásában történik meg ez a
változás. Tehát ezt így is érdemes kezelni. Köszönöm.

NémethZoItán aköz űlés elnöke
Köszönöm szépen a hozzászólást. Volt olyan része, amit nem értek, hogy mit kéne bekapcsolni,
hogy kapcsoljunk be valamit, vagy szóljunk a kormánynak, hogy kapcsoljon be valamit? Ez a
része nekem nagyon rejtélyes volt. A többi részében viszont hasonlóan gondolkodok. Tehát a
lényeg az, hogy amit a képviselö úr említ, az egyébként nekem is dilemmám, és amikor így
egy-egy ilyen kérelem beérkezik, akkor én azt a jegyző úmak kiszignálom, hogy körbejárja
azokat a szakmai szereplöket, akiknek a véleményét ehhez be kell kémi, mondjuk ilyen a
Lechner Tudásközpont. És amikor visszajön, akkor mindig ott van, hogy akkor most mit
tegyünk ezekkel a kérdésekkel, mert a megújuló energiaforrásokat magam is szeretem, de azt a
veszély, hogy nyilván az élelmiszer- vagy takarmány termelésre alkalmas területeknek a
csökkenését ha ezzel elöidézzük, az meg egy nemkívánatos dolog, és ilyenkor én egyelőre nem
akarom magamra venni azt a felelösséget, hogy akkor ebben a kérdésben súlyozni tudjak. En
azt mondom, hogy ezt a két lehetőséget, amit most megvizsgáltunk, ezt akkor most már
engedjük meg, de nyilván amikor a vármegyei rendezési tervet megalkottuk, akkor azok voltak
a célok, és azért tettük rá ezeket a korlátozásokat, hogy ezt szakmailag megvizsgálva egy
megalapozott döntéssel segítsük azt, hogy hol lehet, meg hol nem lehet ilyeneket telepítení, és
akkor utána meg mostjönnek egyesével ezek az igények. Ráadásul ez egy kétéves egyeztetésí
folyamat volt, tehát minden település, minden vállalkozás két éven keresztül csócsálhatta azt a
javaslatot, ami ott megfogalmazódott, illetve a véleményeket is vártuk Tehát amikor valaki
nemjelezte, hogy neki van ilyen szándéka, az nyilván nem tudott rákerülni atervre. Ugyhogy
tényleg ebbenjó lenne majd valamilyen álláspont, hogy valami segítséget kapjunk, hogy akkor
most föglalkozzunk, vagy ne foglalkozzunk ezekkel a kérdésekkel, vagy azt mondjuk, hogy
majd évente egyszer egy csomagban megvizsgáljuk és döntünk arról, hogy ez induljon, ez ne
induljon. Tehát ebben én tényleg kompromisszumkész vagyok, hogy egyeztessünk mert én
sem Íátom, hogy ezekben az esetekben mi a leghelyesebb út, hiszen két helyes út is van a
megújuló energia is, meg az élelem termelés. Nyilván ezek azért megvizsgált kérdések voltak,
és amikor azt kapjuk, hogy igen, ez termőföldként nem szükséges, akkor onnantól kezdve most



a mi korlátozásunkat levenni, az nem annyira fájdalmas. A fertődi ügy annyiban más, hogy ott
például egy széleröműnek kijelölt területre mondtuk azt, hogy naperömű is lehessen ott. Igen,
ezek ilyen nehezebb kérdések.

Szabó Zoltán ké viselő

Teljesen egyetértek ezzel a dilemmával. Lehet-e egy olyan javaslat az elnök úr felé, hogy a
megyében érdekelt energiatemielők vagy ilyen jellegű beruházásokkal foglalkozó cégeknek
lenne egy közmeghallgatásszerű napirend valamikor. Mert ott is vannak szempontok, vannak
európai, meg világi tendenciák, és lehet, hogy egy kicsit okosabbak lennénk, és akkor az
önkormányzatok és a polgánnesterek felé is lehetne mást mondani. Ugye a jövő év változást
hoz az életünkben, mert itt leszünk, nem leszünk itt, polgármesterek ott lesznek, nem lesznek
ott. Tehát valamikor a második félévben egy ilyen témát bedobni, az már az új felállásnak lenne
segítség. Ennyi lenne ajavaslat. Köszönöm.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Köszönöm szépen. Ez egyébként észszerű, tehát hogy tényleg egy ilyen véleménybegyűjtést,
vagy egy ilyen igénybegyűjtést, igényfelmérést lehetne kezdeni, mert nyilván van olyan
vélemény, és itt éppen az Epítési és Közlekedési Minisztériumnak a helyettes államtitkárával
egyeztettem, aki ugye a területrendezésért felelős országosan, meg hát az állami főépítésznek a
szakmai stábját képezi, és mondta, hogy hát igen, erre nekünk van lehetőségünk, de ő fő
szabályként azt mondja, hogy lehetőleg ezek ne legyenek módosítva, mert ha egyszer egy
szabály megalkotódott, az legyen úgy. Ugyanakkor azt is el kell fogadni, hogy az élet meg
változik, an-a meg néha reagálni kell, és azt nem lehet mereven kezelni. Azért egy-egy ilyen
terv 7-10 évre alkotódik meg, tehát, hogy ahhoz meg ne nyúljunk hozzá ennyi ideig, az meg
életszemtlen így a mai felgyorsult világban. De azt gondolom, hogy tényleg hasznos egy ilyen
információs fórumot tartani, amit meghirdetünk, és hogy akinek van ilyen szándéka, az legalább
jelzi, elmondja, stb. Es akkor együtt megnézzük, hogy mibe ütközik bele, és akkor lehet
csomagban megvizsgálni ezt, mert tényleg az, hogy pontszerűen jönnek be hetente a
vélemények, meg előkerül egy vállalkozó, akkor a településnek az fontos, de ez nyilván fontos,
mert egyrészt az energiabiztonságot szolgálja, adót fízet, satöbbi, tehát egy településnek nyilván
egy ilyen fejlesztés jó, és akkor utána telefonálgatnak a polgármester hölgyek és urak, hogy
tegyünk valamit. De én is azt gondolom, hogy valahogyjobb lenne ezt így egységesen kezelni,
és akkor ha bejönnek a vélemények, azt úgy megvizsgálni egy csomagban, mint így egyesével.
Ugyhogy tényleg lehet, hogy ezt így nagyjából kimondhatjuk, hogy akkor ezt ilyen szakaszosan
vizsgáljuk, csak hát nincs annyi közgyűlésünk sem, hogy mindig ezeket az eljárásokat, amik
már máshol folyamatban vaimak, és akkor nálunk akad fönn, mert a kormányhivatal nem lép
tovább, mert nekünk van egy tiltó rendelkezésünk, és akkor utánajön a kapkodás, hogy hát már
elindult a beruházás, már a 40 százalékánál tart az előkészítés, és akkor utána meg pont a
vánnegyei terv miatt nem lehet megvalósítani, vagy nem lehet továbblépni. Ezértjó az, hogyha
látjuk, hogy hol vannak igények, és hogy hol kell adott esetben változtatni. Vagy valahol meg
meg tudjuk mondani, hogy ott nem kívánjuk támogatni az ilyenjellegű fejlesztéseket.
További véleményt nem látok. Ugyhogy kérem, hogy akkor szavazzunk először a Levélt érintő
határozati javaslatról.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

45/2023. XII.1. határozat
Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése - Levél község
polgármesterének kérelme alapján - Levél község településrendezési tervének
mődosításánál, Magyarország és egyes kiemelt térségeinek területrendezési tervéről szóló
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2018. évi CXXXIX. törvény 23. § (2) bekezdés alapján hozzájárul, a vármegyei
területrendezési tervben kijelölt "Nap- és szélerőmű létesítésének korlátozásával érintett
területek -egyedileg meghatározott megyei övezet- módosításához úgy, hogy a levéli
0113/5. és a 031/6-7. hrsz-ú földrészletek egésze, az egyedileg meghatározott vármegyei
térségi övezetből törlésre kerülnek.

Határidő: folyamatos
Felelős: Németh Zoltán elnök

Németh Zoltán a köz űlés elnöke
Kérem, hogy szavazzunk a Babótot érintö határozatijavaslatról.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

46/2023. XII.1. határozat
Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése - Babót község
polgármesterének kérelme alapján - Babót község településrendezési tervének
módosításánál, Magyarország és egyes kiemelt térségeinek területrendezési tervéről szóló
2018. évi CXXXIX. törvény 23. § (2) bekezdés alapján hozzájárul, a vármegyei
területrendezési tervben kijelölt "Nap- és szélerőmű létesítésének korlátozásával érintett
területek -egyedileg meghatározott megyei övezet- módosításához úgy, hogy a babóti
0163/8. hrsz., az egyedileg meghatározott vármegyei térségi övezetből törlésre kerül.

Határidő: folyamatos
Felelős: Németh Zoltán elnök

5. na irendi ont
A mosonma aróvári különle es azdasá i övezet infrastrukturális fe'lesztésével
ka csolatos döntés me hozatala.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Nem tudom, hogy sikerült-e mindenkinek elolvasni az anyagot, ez a kérés SOS érkezett
hozzánk. Kérdezem, hogy van-e kérdés, vélemény. Ábrahám Tivadar képviselő úré a szó.

Ábrahám Tivadar ké viselő
Én mint mosonmagyaróvári képviselö, támogatom a javaslatot. Körülbelül másfél, két hete
voltunk az Alas Hungaria Ktít. -nél egy üzemlátogatáson, megmutatták nekünk a technológiát
meg mindent, hogy hogy csinálnak, és akkor már ott felmerült részükről, hogy a szállítást
nagyon nehezen tudják megoldani, mivel jelenleg egy nagyon rossz minőségű, és mivel van
nem messze tölük egy benzinkút, egy nagyon leterhelt úton keresztül tudják megvalósítani. Az
anyagot, amit gyártanak, azt ilyen tartálykamionokkal hordják el. Most ugyan még csak a
próbaüzem van, tehát egy-két kamion naponta, de ha beindulnak, akkor bizony 15-20, vagy
akár 30 kamion is el fog menni naponta. És ez azon a rossz minőségű úton gyakorlatilag
megvalósíthatatlan, ezért támogatom ezt a dolgot, mert ha ez az út megvalósul, akkor erröl ugye
ki tudnak ők menni a saját területükről. Tehát a szállítás során elkerülik a többi ipari parki utat.
Tehát én mindenképp javaslom és kérem is a képviselőtársaim, hogy ezt ajavaslatot fogadják
el. Köszönöm szépen.



Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Köszönöm szépen a lobbizást. Ugye ez is egy olyan ügy, ahol a kormányhivatalnál az állami
főépítész beleakadt valami kérdéskörbe, és akkor igyekszünk ilyenkor gyorsan reagálni. Azért
is készült el tegnap az előterjesztés, gyakorlatilag tegnap jött be a konkrét, ezzel kapcsolatos
igény, és úgy készült el délutánra az előterjesztés. Ugyhogy én is ezzel nagyon egyetértek, meg
hát azért az, hogy ez a terület fejlődjön, és hogy a lehető legjobb szolgáltatást tudja nyújtani a
vállalkozásoknak, meg a már ott lévő vállalkozásoknak, azt én is nagyon támogatom. További
kérdést, hozzászólást nem látok, akkor kérem, hogy szavazzunk a határozati javaslatról.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

47/2023. XII.1. határozat
Győr-Moson-Sopron Vármegye Onkormányzatának Közgyűlése a mosonmagyaróvári
2837/1. hrsz. alatt kialakítandó, közút megnevezésű, 1.453 m2 területű, belterületi ingatlan
térítésmentes átadását a tulajdoni lapokon lévő vezetékjogi terhekkel elfogadja.
A közgyűlés felhatalmazza az elnököt a jogügylettel kapcsolatos megállapodás és a
szükséges egyéb iratok aláírására.

Határidő: a közlésre azonnal, végrehajtás folyamatos
Felelős: Némcth Zoltán elnök

6. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme e Köz űlése 2024. évi munkatervének elfo adása.

Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

NémethZoltán aköz űlés elnöke
Kérdezem a képviselőtársaimat, hogy van-e valakinek a munkatervvel kapcsolatban
hozzászólása? Az írásos javaslattételi kör lement, ami érkezett, azt tudomásom szerint mindet
beépítettük, illetve a hagyományos fix napirendjeink, mint például a katasztrófavédelmi
tájékoztató, rendőrségi beszámoló, polgárőröknek a tájékoztatója, ezek mind szerepelnek.
Szabó Zoltán képviselő úré a szó.

Szabó Zoltán ké viselő
Köszönöm, elnök úr, igazából csak megismételném az előző napirendi felvetés problémájának
a megoldására, hogy akár közmeghallgatási napirendként lehetne egy ilyen behívást tenni, és
akkor oda beleféme, tudva úgy, hogy egyébként a következő közgyűlést terheljük meg ezzel,
de volna célja meg értelme akár a polgánnesterek meghívásával. Tehát, ha már van egy
nagyobb rendezvénytermünk, akkor legalább tele lennénk.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Köszönöm ajavaslatot, valahogy ezt a közmeghallgatást nem mint fonnális közgyűlést, hanem
mint fórumot képzelem el, tehát, hogy ne az legyen, mert a közmeghallgatáshoz akkor itt kell
lenni a képviselők több mint felének. Tehát én ezt nem fognám ilyen formálisra, mert hogyha
ez egy olyan közmeghallgatás, de nem jogi értelemben közmeghallgatás, akkor körmyebben
vagymik, meg akkor nem kell asztal, meg szavazógép, meg bejelentkezés, tehát ilyen
szempontból az egyszerűsíti a helyzetet. Egy ilyen fórumot gondoltam, hogy az ebben érintettek
megnyilvánulhassanak, már csak azért is, mert a közmeghallgatáson csak vármegyei lakos vagy
szervezet szólalhat föl. Es hogyha egy gazdasági szereplő mondjuk Budapeströljön, akkor az
elvileg már nem kaphat szót itt az szmsz-ünk szerint. Tehát napirendben nem szereltetném, de
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én eztjó ötletnek tartom, hogy a szereplőknek biztosítsuk azt a lehetőséget hogy mondják el,
hogy mit akamak, és akkor csomagban tudunk vele foglalkozni, meg ki tudunk alakítani erre
vonatkozóan egy koncepciót, hogy akkor most milyen gyakran nyúlunk hozzá a megyei tervhez
ebből a szempontból. Akkor be is tudjuk mutatni, hogy igen, itt korlátozás van, satöbbi, és akkor
látja, meg hát ezt a honlapunkon is megtekinthetik, tehát mindenki láthatja, hogy mely
területeken nem kellene próbálkozni, de ugye nyilván ezek az energetikai fejlesztések, ahogy
képviselő úr is mondta, a hálózati lehetöségekkel is kapcsolatban vannak és ö nem azt nézí,
hogy most ott naperöművi koriátozás van, hanem azt nézi, hogy ott tudok rácsatlakozni a
hálózatra, vagy ott bírja el a hálózat. Jó, akkor új javaslat nem érkezett, mármint amiröl szavazni
kellene, meg hát nyilván azt továbbra is föl tudom ajánlani, hogyha jönnek ötletek vagy
elképzelésekés azok megvalósíthatók, akkor nincs akadálya, hogy a munkatervben szereplőtöl
eltéro javaslatokat is megvitassunk, vagy előterjesztéseket előkészítsünk. Akkor kérem, hogy
szavazzunk a munkaterv elfogadásáról.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

48/2023. XII.l. határozat
A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése a közgyűlés 2024. évi
munkatervét a melléklet szerinti tartalommal elfogadja.

Határidő: 2023. december 1.
Felelős : Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

7. na irendi ont
BeszámolóaG őr-Moson-So ronVárme ei Értéktár Bizottsá 2023. évi munká'áról
Előadó: dr. Pető Péter, a közgyűlés alelnöke

NémethZoltán aköz űlés elnöke
Petö Péter alelnök urat kérdezném, hogy van-e kiegészítendője, mint a Vármegyei Ertéktár
Bizottság elnöke.

dr. Pető Péter a köz űlés alelnöke
Tisztelt közgyűlés. A közgyűlést megelőzöen tartotta az Értéktár Bizottság rendes soros ülését,
és azon kívuÍ nyilván, hogy beszámoltunk erről a tevékenységröl, amyit tennék még hozzá,
hogy az egyébként megszokott vármegyei nemzetiségi nap és megyei értéknap nem marad el,
hanem a források későbbi érkezése miatt valószínűleg tavasszal kerül megszervezésre.
Várhatóan egyébként Fertöszentmiklós helyszínnel. A másik pedig az, hogy a bizottság döntött
arról, hogy három új megyei érték érkezett a megyerikumok közé, a csomai aranyhímzés, a
FertőszépÍaknak a misztériumjátéka, valamint Tényönek az atombunker és az ahhoz tartozó
tanösvény. Én azt gondolom, hogy mind a három olyan, ami méltó, hogy szép és a megye három
különböző részéröl érkezett, úgyhogy ilyen értelemben is szép lezárása volt az évnek. Azon
képviselőtársaimnak, akik egyúttal az Értéktár Bizottságnak is tagjai, nagyon-nagyon
köszönöm a munkát is, bár a nem képviselö tagok nem maradtak itt a közgyűlésen, de nekik is
köszönöm azt az áldozatos munkát, hogy beutaztak egyébként ebben a nehéz időben ís, és
segítették a munkánkat. De azt kell mondanom, hogy ez a munka is segíti azt is, hogy egyébként
a települési értéktárak jelentős számban gyarapodnak a megyében. En minden
településvezetönek - hiszen van olyan képviselőtársam, aki mostanában vágott bele ebbe az
értéktári tevékenységben - ezt köszönöm, és az óriási példaértékű marad, hogy három tájegységi
értéktár is működik tulajdonképpen a megyei és a települési értéktárak között, úgyhogy minden
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olyan képviselőnek, aki esetleg nyilatkozatával támogatott ilyenjavaslatot, vagy segített annak
a kimunkálásában, hogy akárcsak a saját településén segíti értéktár bizottságnak a létrehozását,
a működését, aimak vármegyei értéktár bizottság elnökeként nagyin szépen köszönöm.
Ertelemszerűen most már a megyei értéktár vármegyei értéktár lett és viccesen még
gondolkodhatunk, hogy megyerikumok legyenek-e vármegyerikumok. Nagyon szépen
köszönöm.

NémethZoltán a köz űlés elnöke
Köszönöm szépen a kiegészítést. En is köszönöm a bizottság munkáját. Kérdezem, hogy van-e
még bejelentkezés. Nem látok, akkor kérem ésjavaslom is, hogy majd támogatólag szavazzunk
a bizottság munkájáról.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

49/2023. XII.1. határozat
A Győr-Moson-Sopron Vármegye Onkormányzatának Közgyűlése a Győr-Moson-
Sopron Vármegyei Ertéktár Bizottság 2023. évi munkájáról szóló beszámolót megismerte
és elfogadja.

Határidő: 2023. december 1.
Felelős : dr. Pető Péter, a közgyűlés alelnöke

8. na irendi ont
Beszámoló a G őr-Moson-So ron Várme e Onkormán zata és a Czinka Panna Roma
KulturálisE esület közötti feladatellátási me álla odásban fo laltakvé reha'tásáról.

Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Kérdezem a képviselötársaimat, hogy van-e kérdés, hozzászólás. Bejelentkezést nem látok,
akkor kérem, hogy a beszámolóról hozzunk döntést.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

50/2023. XII.1. határozat
A Győr-Moson-Sopron Vármegye Onkormányzatának Közgyűlése a Czinka Panna Roma
Kulturális Egyesületnek a Győr-Moson-Sopron IVIegyei Önkormányzattal kötött
feladatellátási megállapodásban foglaltak végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja.

Határidő: 2023. december 1.
Felelős: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

9. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme e Onkormán zata 2024. évi belső ellenőrzési terve.

Előadó: dr. Malomsoki István jegyző

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Kérdezem jegyző urat, hogy van-e esetleg kiegészítés, nincsen. Van-e kérdés, vélemény,
észrevétel a belső ellenőrzési tervhez? Nincsen, akkor kérem, szavazzunk az előterjesztésröl.
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A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

51/2023. XII.1. határozat
A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése az előterjesztés
mellékletét képező 2024. évi belső ellenőrzési tervet elfogadja.

Határidő: 2023. december 1.
Felelős: dr. Malomsoki Ish^án jegyző

Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

10. na irendi ont
Beszámoló a G őr-Moson-So ron
tevéken sé éről.
Előadó: dr. Malomsoki István jegyző

Várme ei Önkormán zati Hivatal 2023. évi

NémethZoltán a köz űlés elnöke
Kérdezem jegyző urat, hogy van-e kiegészítés, nincsen. Elég böséges az anyag, hozzászólás,
bejelentkezés viszont van bőven, ahogy látom, először Molnár Rita képviselőasszonynak adom
meg a szót.

Molnár Rita ké viselő
Tisztelt Elnök úr! Tisztelt Közgyűlés! Ugyan a Pénzügyi Bizottsági ülésen én már megtettem,
de szeretném itt is köszönetemet és hálámat kifejezni a hivatal dolgozóinak. Köszönjük szépen,
hogy ilyen gördülékenyen ésjól együtt tudtunk dolgozni. Segítették a bizottságunk munkáját,
és akkor további sok sikert, és mondtam, hogy áldott karácsony, békés, boldog új évet kívánok
nekik! Köszönöm szépen!

NémethZoltán a köz űlés elnöke
Köszönöm szépen. Szabó Zoltán képviselő úr kért szót.

Szabó Zoltán ké viselő
Köszönöm a szót. A DK frakció nevében is, és a saját nevünkben is nagyon köszönjük a hivatal
dolgozóinak az áldozatos munkáját. Nem köszöntésbe kell elmondani, de a szívünk együtt érez
veluk, a dolgozókkal is. És bízunk benne, hogy az itt végzett munkájukból a családjuk számára
tudnak nyugodt, boldog karácsonyt és reményteli boldog uj évet teremteni. Mi mindenesetre
ezt kívánjuk, és hogyha rajtunk múlik, akkor ezért teszünk. Úgyhogy nagyon köszönjük az éves
munkát, reménykedünk a következö évi munkában, és pihenést, nyugalmat és épülést kívánok.
Köszönöm szépen még egyszer.

NémethZoltán a köz űlés elnöke
Köszönöm szépen a dicsérő szavakat. Hámori György képviselő úr, fi-akcióvezetö úr,
parancsolj!

HámoriG ör ké viselő
Köszönöm szépen én is a szót. Én a FIDESZ-KDNP-frakció nevében szeretném megköszönni,
illetve a Területfejlesztési és Nemzetiségi Bizottság tagjainak a nevében azt a precíz, pontos
munkát, amit a hivatal az elmúlt idöszakban végzett. Nem emlékszem rá, hogy volt olyan
problémás anyagunk, amiben ne tájékozódhattunk volna alaposan, és ne tudtunk volna
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megfelelő véleményt nyilvánítani. Ugyhogy nagyon szépen köszönöm, jegyző úr kérem
tolmácsolja a Hivatal minden dolgozójának, azoknak is, akik jelen pillanatban nincsenek itt,
hogy meg vagyunk elégedve a munkájukkal és köszönjük szépen.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Nagyon szépen köszönöm, Valiczkó Mihály képviselő úr kért szót.

Valiczkó Mihál ké viselő
Köszönöm a szót. Tisztelt Elnök úr, tisztelt Közgyűlés! A térségbeli polgármesterek nevében
szeretném megköszönni azt az áldozatos munkát, amit a hivataltól kaptunk, amivel segítették a
polgármesteri munkát a TOP-os pályázatok kapcsán, illetve egyéb más dolgokban is bámiikor
fordulhattunk a hivatalhoz és mindig a maximális segítséget megkaptuk. Én is a polgánnester
társaim nevében és a magam nevében áldott békés karácsonyi üimepet szeretnék kívánni és
eredményekben gazdag új esztendöt, és még egyszer nagyon-nagyon köszönjük a hivatal
munkáját, és kérjük a jegyző urat, hogy tolmácsolja a hivatal felé a polgármestereknek a
köszönetét és a polgánnesteri hivatalok dolgozóinak a köszönetét. Köszönöm szépen.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Köszönöm szépen. Es tényleg jól esnek ezek a dicsérő szavak, úgyhogy fogjuk tolmácsolni itt
ajegyző úrral a kollégák felé is mindezt, és én meg tényleg szeretném hozzátenni, hogy nagyon
nagy büszkeséggel tölt el, hogy bárhova megyek a vármegyében bármelyik településre, az
önkormányzatról, az önkormányzati hivatalról és a kollégákról mindig pozitív véleményeket
kapok, és meg tudom erősíteni azt, hogy valóban olyan szolgáltatásokat tudunk már nyújtani a
települések számára, amik könnyítik az ő boldogulásukat, és ez nagyon sok mindenre terjed ki,
úgyhogy én is úgy érzem, hogy egy jó csapat dolgozik, és itt ezekben a területfejlesztési
kérdésekben kifejezetten nehéz évet is zánmk, hiszen az előzö időszak pályázatait meg a
következő időszak induló pályázatait együtt kellett kezelni. A jövő év nyilván főként a jogi
területen lévö kollégáknak jelent majd extra leterhelést, úgyhogy majd ehhez kívánokjó sok
eröt, mert biztos, hogy felfokozott hangulat lesz. Olyan választás lesz, ami még eddig sosem
volt, hogy európai uniós és önkormányzati választás együtt, tehát ennek a jogi kibogozása, a
jelölteknek a különböző lehetőségeik, amiket ők nem fognak tudni, nem is fogja öket érdekelni,
de majd jönnek a különböző beadványaikkal, amik adott esetben nem ide kell, hogy
bejutódjanak, de hát nyilván ajelölteket nem kell feltétlenül képezni, vagy önekik ehhezjoguk
van ezeket nem ismemi. A kollégák meg majd elbeszélgetnek velük és kezelik az ügyeket, csak
azt mondom, hogy ez most egy fokozott és extra terhelés lesz majd, hogyha ott akamak
megoldani egy-egy problémás ügyet, ami nem ide tartozik, vagy fordítva. Ugyhogy izgalmas
év lesz, az teljesen biztos, de én is nagyon köszönöm a munkát, és ígérem, hogy jövőre
folytatjuk. Lesz bőven. Köszönöm szépen. Akkor kérem, hogy szavazzunk a hivatali
tevékenységnek az elfogadásáról.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

52/2023. XII.l. határozat
A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése a Győr-Moson-
Sopron Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót
elfogadja.

Határidő: a közlésre azonnal

Felelős: Dr. Malomsoki István jegyző
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11. na irendi ont
Ala ítvan támo atása.
Előadó: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

NémethZoltán aköz űlés elnöke
Kérdezem a képviselötársaimat, hogy van-e kérdés, vélemény, hozzászólás. Nem látok
bejelentkezést, akkor kérem, hogy szavazzimk a határozatijavaslatról

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

53/2023. XII.1. határozat
1. A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése hozzájárul az

alábbi alapítvány részére összesen 75. 000 Ft összegű támogatás átadásához.
- Testvériség'Néptánc Alapítvány (9400 Sopron, Petöfi tér 6.) 75.000 Ft

Az Alapítvány a Testvériség Néptáncegyüttes - amely Sopron és kömyéke német
nemzetÍségi néptánc hagyományait gyűjti és népszerűsíti immár 60 éve - által
2023. 12. 08-án szervezett böjti táncház szervezési költségeire fordítja a támogatást.

2. A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése felkéri Elnökét az
alapíh^ány képviselőjével a támogatási megállapodás megkötésére.

Határidő: 2023. december 1. - elfogadásra
2023. december 20. - aláírásra

Felelős: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke

12. na irendi ont
Beszámoló a le'árt határide'ű határozatok vé reha'tásáról és tá'ékoztató az átruházott
hatáskörben hozott döntésekről.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Van-e képviselőtársaim közül valakinek hozzászólása, észrevétele, bejelentkezést nem látok,
akkor kérem, hogy szavazzunk az elöterjesztésről.

A közgyűlés 19 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

54/2023. XII.1. határozat
Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése a 37/2023. (X.30., a
38/2023. (X.30. ), a 40/2023. (X.30.), a 41/2023. (X.30. ) és a 42/2023. (X. 30. ) határozat
végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja, az átruházott hatáskörben hozott döntésekről
szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

Határidő: 2023. december 1.
Felelős: Németh Zoltán, a közgyűlés elnöke
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13. na irendi ont
Inter ellációk kérdések.

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Interpelláció, kérdés az szmsz-ben megjelölt határidőig nem érkezett.

14. na irendi
Eeyebek.

ont

Németh Zoltán a köz űlés elnöke

Megkérdezem a képviselötársaimat, hogy az egyebek napirend keretén belül van-e valakinek
tájékoztatnivalója a testület felé. Nem látok bejelentkezést, akkor én annyit mondanék, hogy
még egyszer nagyon köszönöm mindenkinek a munkáját, az egész éves tevékenységét.
Továbbra is örülök annak, hogy ez egy ilyen békés és általában a durva politikai csatározásoktól
mentesjavarészt szakmai testület, ahol azért nyilván többféle gondolatot el lehet mondani, mint
egy települési önkormányzat esetében. Ugyhogy tényleg örülök neki, meg remélem, hogy ez
annak ellenére, hogy egy ilyen izgalmas év lesz ajövő évi, hogyjúnius 9-én választás lesz, és
az új testületek majd október 1-töl fognak működni, és majd akkor lesz az alakuló ülésük is,
tehát lesz egy ilyen négy hónapos átmeneti idöszak, amikor még a régi testület van, de már
tudjuk, hogy kik az újak, ez is egy békés időszakot fog nálunk hozni, szerintem ez biztos, hogy
így lesz. Ugyhogy nagyon jó munkát kívánok ajövő évre, az idei évre pedig békés, boldog
karácsonyt. Annyit még szeretnék mondani, hogy a következő ülésünk, hacsak valami
rendkívüli helyzet nem lesz, febmárban a harmadik péntek február 16-árajön ki, ahogy néztem,
úgyhogy ezt céloznánk meg. Ha a költségvetés készítésével egy kicsit megszomlunk, akkor
lehet, hogy egy héttel később tudnánk majd megtartani. Ebben kémék annyi rugalmasságot
most, hogy ne ragaszkodjunk feltétlenül ehhez, tehát vagy tizenhatodikán, vagy
huszonharmadikán lesz, mert ugye ahhoz mindig kellenek nekünk azok a számok is, amiket
decemberben zánmk, de hát annak a lekönyvelése általában március-április. A közgyűlésen
viszont mégis a költségvetésben azért kell valamit látnunk már ezekből a számokból, és ahogy
itt említettük is, azért szeretnénk, hogyha karácsonykor pihenni is tudnának a kollégák, meg
esetleg az év elsö napjaiban, úgyhogy utána tudunk nekiállni majd a költségvetés
előkészítésének. Tehát akkor febmár 16-án vagy 23-án várható a következő ülés. Még egyszer
köszönöm mindenkinek a részvételt, és boldog békés ünnepeket kívánok.

G y ő r, 2023. december 11.
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